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The political novel; the term and the concept
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Resume:

Les critiques ont cherché a découvrir la relation entre le roman et la politique, et
'ont trouvé naturel et logique, car le «romany et la «politiquen concernent la vie humaine.
Le romancier exprime la vie humaine de plusieurs fagons et peut se concentrer sur
'incarnation d'une vision politique et écrire un roman politique.

Le roman politique est un roman qui présente des idées politiques et ne néglige pas
ses caractéristiques artistiques. Son rdle est de défendre les droits du peuple et la liberté des
personnes et cela peut contribuer au changement.

Mots-clés: Roman, Politique, Le roman politique.

Abstract:

Critics sought to discover the relationship between the novel and politics, and found
it natural and logical, because both "the novel" and "politics" are concerned with human life.
The novelist expresses human life in many ways, and may focus on the embodiment of a
political vision and write a political novel.

The political novel is interested in discussing political ideas without neglecting its
technical charactenistics, and its role is to defend human rights and people’s freedom and this
can contribute to change.

Keywords: Novel, Politics, The political novel.
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